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Hvem 

Referat  
 

 Meddelelser 
 

MM - Skolebestyrelsesvalget: Martin orienterede om 
valget til den kommende bestyrelse.  

Der er valgt 4 nye forældre via fredsvalg til den kommende 
bestyrelse plus to suppleant.  
Overveje i god tid inden valget, hvordan vi finder 
kandidater til næste bestyrelse.  
Måske skulle vi rette personlig henvendelse til dem, som 
har vist interesse for bestyrelsesarbejdet. 
 

- Martin orienterede om branden i containeren i 
forrige uge, og den efterfølgende håndtering af 
sagen.  

- Der er blevet indsamlet 39.000 kr. via sponser 
løbet, som skal bruges til bidrag til den kommende 
fodboldbane/multibane.   

 

 Gennemgang af budget MM Rigmor gennemgik budgettet for 2018. 
 
Rigmor havde lavet nogle slides, som gav overblik over 
budgettet.  
Budgettet er sammensat af en række forskellige elementer 
og faktorer. 
Det kommende budget udregnes efter børnetallet pr. 1. 
november. 
 
Vi har gennem se sidste par år opsparet nogle penge, så 
vi har reserver til de kommende år hvor den nye 
tildelingsmodel indfases.  
 
Rigmor gennemgik slides, som viste, hvordan vi bruger 
vores tildelte budget.  
 
Slides er vedhæftet referatet.  
 

 Godkendelse af 
timefordelingsplan 
 
 

MM Martin gennemgik timefordelingstallene for alle årgange.  
 
Undersøge om vi må tilbyde svømning til 5. årgang? 
 
Det blev godkendt, at kommende skoleår planlægges ud 
fra vejledende timetal, udvidet med et læsebånd på 15 
minutter – dagligt.  
 
Bestyrelsen godkendte, at vi i det kommende skoleår 
tilbyder ”ekstrem overlevelse” som valgfag – onsdage fra 
13 – 15.  
 
Skolen vil gerne tilbyde idrætsjunior lederkursus. Thomas 
Høj bliver uddannet til at undervise i faget.  
Bestyrelsen støttede ideen.  
 

 Eventuelt 
 

Alle Hvad er tankerne om brugen af området ved bygning 2-4? 
Umiddelbare tanker udvide: p-pladserne, cykel- gangsti, 
og legeområde til børnene.  

   
 

  

    

    



 
 


